
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 6. 3. 2023

Zapisuje: Jan Picka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA ✔

Michal Jarkovský HR manažer HR ✔

Mário Alexy Správce bloku D SBD ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

David Puchoň Zástupce správce bloku D ZSBD

Karel Mareš Televizor bloku A TVA

Matěj Rzehulka Správce kolárny SK

Barbora Malá PR manažer PR

Anna Pánková Team PR TPR

Adéla Fialová Team PR TPR
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20:07 Předseda zahajuje schůzi.

Michal Jarkovský (ID: 7358) předložil plnou moc od správce bloku C Vítka Zapletala (ID: 5979), kterou nabývá hlasovací právo pro dnešní
schůzi. (Příloha č.1)

Bod č.1: Schválení výroční zprávy klubu Pod-O-Lee za rok 2022
Představenstvo podruhé prošlo zaslanou výroční zprávu za rok 2022.

Usnesení č.1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje výroční zprávu za rok 2022 zaslanou do konference
představenstva ve 6. 3. 2023 ve 20:20.

𝞢:7, +:7, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č.2: Různé
Úklid
P řešila s vedoucí kolejí aktuální stav úklidu. Hospodářky namátkově prochází některé pokoje a kontrolují kvalitu úklidu a zapisují ji do knihy
úklidu. Některé problémy s úklidem si zapříčiňují sami studenti. Existuje tabulka pro správce bloku kam zapisují jejich pocit z kvality úklidu.
Proběhne vyklízení společných prostor, ve kterých nesmí zůstat žádné věci ubytovaných.

Bezdomovci
Momentálně řešíme problémy s bezdomovcem. Nikdo nesmí pouštět ostatní lidi do bloků a přesto se dovnitř dostává. Některé bloky mají
otevřené únikové východy, jelikož si je studenti nechávají pootevřené, když odcházejí. David Puchoň navrhuje, aby se na všechny bloky
aplikoval způsob fungování únikových dveří z bloku D. Mají únikové dveře zamčené a klíček je schovaný v rozbitné skříňce. Dále upozorňuje,
že na bloku F klíček ve skříňce chybí.

Další návrh je aby vrátní chodili při střídání na obchůzky. Je v řešení s firmou, která poskytuje kolejím vrátné. Začíná se více hlídat zamykání
všech místností (hlavně úklidových).

20:36 Přichází Barbora Malá. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.
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Ostatní
- Přivezli chemii do požární nádrže.
- David Puchoň apeluje na používání filtrů a pytlíků do klubového vysavače.
- P shání reprezentanty bloků na Meziblokové hry.
- Dořešila se domluva s ÚTVS o využívání prostor bývalé menzy pro klubové potřeby.
- Byl aktualizován seznam lidí na vrátnici, kteří si mohou půjčovat klíče od pokojů a buněk.
- P měla schůzku s ředitelem SÚZ ohledně zvyšování cen kolejného a letního ubytování.

20:58 Předseda ukončuje schůzi
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Příloha č.1
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Příloha č.2
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Příloha č.3
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